
Till kommunfullmäktige i Helsingborg

Motion om att anlägga ett permanent Havotek
Under H22 lanserades Havoteket, en plats där “besökare, elever och alla som vill [kan]
komma närmare livet under ytan och uppleva havets värden med alla sinnen”. Havet och
dess invånare har en viktig roll för att livet på jorden ska fungera. Tyvärr är havets rikedom
och dess vikt för våra ekosystem dolt för många.

Havoteket var en populär plats, där kunskap om havet kunde förmedlas på ett bra sätt.
Konceptet var enkelt och nådde många helsingborgare. Tyvärr stängdes Havoteket strax
efter att H22 avslutades. Då var löftet att det skulle öppnas permanent igen. Så är ännu inte
fallet, vilket vi beklagar.

Fler måste lära sig mer om havet. I Sundets pärla, Helsingborg, borde ett kunskapscenter
om havet vara en självklarhet.

Med anledning av ovanstående yrkar jag följande:
- att kommunstyrelsen ges i uppdrag att etablera ett permanent Havotek.

För Miljöpartiets fullmäktigegrupp

Sofia Kamlund


